
 

Protokoll  

Fört vid Olofsbo Havsbads Vägförenings årsmöte  

Tid och plats: 2023-07-08, Caravan Club, Olofsbo 

Närvarande: 23 föreningsmedlemmar 

• Styrelsens ordförande Thomas Mellqvist öppnar mötet och hälsar alla 
välkomna. 
 

• Mötet godkänner årsmötets utlysning. 
 

• Mötet godkänner föreslagen dagordning. 
 

• Till ordförande för mötet utses Thomas Mellqvist. 
 

• Till sekreterare för mötet utses Arne Willhammar. 
 

• Till att justera dagens protokoll utses Agnetha Ericsson och 
Markus Edvinsson. 
 

• Verksamhetsberättelsen för verksamhetsåret 2022/2023 
redovisas. 

          Mötet beslutar att godkänna verksamhetsberättelsen. 

 
• Resultat och balansräkning för verksamhetsåret redovisas. Årets 

resultat innebär ett underskott på 40 690:-kronor. Underskottet 
beror på högre snöröjningskostnader än budgeterat.   
Mötet godkänner resultat och balansräkningen 
 

• Lars Henning redovisar revisionsberättelsen. I denna föreslås att styrelsen 
beviljas ansvarsfrihet. 

Mötet beslutar att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 
2022/2023. 

 

• Arne Willhammar redovisar verksamhetsplanen för verksamhetsåret 
2023/2024. 
Inga större åtgärder är planerade under verksamhetsåret. Normalt 
underhäll kommer att ske och eventuellt uppkomna asfalteringsbehov 
åtgärdas. 
Mötet beslutar godkänna verksamhetsplanen. 

• Motion från Ingemar Andreasson 
Från Ingemar Andersson Spoven 651 har inkommit följande motion: 
- Vägföreningen bör skaffa sig en gemensam mail som kan läsas av alla i 
styrelsen 
- Stenarna söder om infarten till Flip Flop bör tas bort 
- Fartdämpande åtgärd på Havsvägen mellan Mastvägen och Tempo 
- Enklare form av GC bana utmed Havsvägen mellan Tempo och södra 
nedfarten 



Styrelsen har behandlat motionen och föreslår årsmötet att motionen 
besvaras enligt följande: 
Föreningen har redan en gemensam mail. 
Vad gäller åtgärder på och i anslutning till Havsvägen ges styrelsen i 
uppdrag att närmare undersöka och bedöma behovet av åtgärder på den 
redovisade sträckan av Havsvägen.  
Styrelsen anser att motionen med ovanstående redovisning är besvarad. 
 
Mötet beslutar att besvara motionen enligt styrelsens förslag. 
 

• Förslag till ersättning för styrelse, revisorer m fl redovisas. 
Förslaget innebär oförändrad nivå på arvodena. 

  Mötet beslutar att godkänna förslaget till ersättningar. 
 

• Förslag till budget för verksamhetsåret 2023/2024 redovisas. 
Förslaget innebär att verksamheten för verksamhetsåret ska bedrivas inom 
ramen för ett nollresultat. 
Mötet beslutar godkänna förslaget till budget för verksamhetsåret 
2023/2024. 

 
• Till ordförande för föreningen för ett år väljs Thomas Mellqvist. 

• Till styrelseledamöter omväljs för två år Arne Willhammar och nyväljs för 
två år Markus Edvinsson. 

• I styrelsen ska finnas tre suppleanter. Vid förra årsmötet valdes för två år  
Cindy Forsén och Torbjörn Johansson. Ytterligare en suppleant bör utses. 
Valberedningen har dock inte hittat någon kandidat varför en 
suppleantplats är vakant. 

• Till revisor omväljs Lars Henning för två år. 
 

• Till revisorssuppleant omväljs Carl-Göran Alehem för två år.  

• Eftersom ingen valberedning kunnat utses för verksamhetsåret har 
styrelsen enligt årsmötets beslut fungerat som valberedning. Ordföranden 
ber mötet komma med förslag på ledamöter till valberedning. Några förslag 
framkommer inte. 
Mötet beslutar därför uppdraga åt styrelsen att utse valberedning. I det fall 
styrelsen inte lyckas utse en särskild valberedning får styrelsen fungera 
som valberedning. 

• Allmänna synpunkter 
Ordföranden informerar om att det skett en förändring av omfattnigen av 
gräsklippningen på grönområdena. För att gynna den biologiska 
mångfalden kommer enbart gångstråk och randområden att klippas 
regelbundet medan övriga ytor kommer att klippas ett par gånger om året. 
Frågor om ansvar för postlådor och hundlatriner tas upp varvid 
ordföranden påpekar att skötsel av dessa inte är något ansvar för 
vägföreningen. 
Synpunkter framförs om kantskärningen som skett och att den inte alltid 
genomförts på ett bra sätt. Styrelsen håller med om detta och kan hjälpa 
till att åtgärda de största problemen. 

 



• Årsmötets protokoll kommer att anslås på anslagstavla vid affären i 
Olofsbo och redovisas på föreningens hemsida. 

• Årsmötet förklaras avslutat och ordföranden tackar mötesdeltagarna för 
deras engagemang.   

 

Vid protokollet 

 

Arne Willhammar  

 
 Justeras 

 

 Agnetha Ericsson             Markus Edvinsson 

 

 


